
BRM.0012.3.5.2020           

 

 

Protokół nr 15/2020 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 16 czerwca 2020 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 

Czas trwania posiedzenia 13.00 – 13.30  

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska           – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak     – Członek Komisji 

3. Ewa Podogrodzka        – Członek Komisji 
 

Na posiedzenie Komisji spóźnił się radny: Jacek Tarczewski (13 20) 

W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radny Maciej Basiński. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                      

i Rolnictwa. 

2. Romuald Kaiser - Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomościami.       
 

Listy obecności członków Komisji oraz gości obecnych podczas Komisji online stanowią 

załącznik nr 1  do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 
 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:   za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian 

klimatu Gminy Miasto Inowrocław do 2030 roku”. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: Nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego 

Planu Adaptacji do zmian klimatu gminy Miasto Inowrocław do 2030 roku”? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z 

dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę                     

nr 17/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego 

Planu Adaptacji do zmian klimatu gminy Miasto Inowrocław do 2030 roku”. 

 

Romuald Kaiser Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości przedstawił 

w jednym wystąpieniu 3 projekty uchwał. 
 

1. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego nie narusza studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji, zapisanych w planie, 

inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do zadań własnych gminy oraz 

zasadach ich finansowania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Świętokrzyskiej, Solankowej, 

Zygmunta Wilkońskiego i alei Ratuszowej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: 

 

Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

Jaki był zapis w poprzedniej uchwale, jaki był zapis w planie? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

„Zakaz lokalizacji wolnostojących masztów stacji bazowych telefonii komórkowych”. Ten plan 

nie zakazuje lokalizowania urządzeń na istniejących obiektach.  

 

Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

„Telefonii komórkowych” te słowa były w tym poprzednim ?  

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Ja zacytowałem to z tego poprzedniego planu. 
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Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

Na spotkaniu konsultacyjnym w sprawie innego planu dotyczącego części Osiedla 

Uzdrowiskowego, ja wspólnie z koleżanką obecnie Panią Poseł Magdaleną Łośko 

przygotowaliśmy propozycję, żeby do tych planów wdrożyć zapis mówiący o zakazie stawiania 

wolnostojących masztów. Czy nie warto byłoby się zastanowić, ażeby w tym planie wnieść 

zastrzeżenie, że zakazujemy stawiania wolnostojących masztów. My jako Rada Miejska 

moglibyśmy wprowadzić zapis, który przytoczył Pan Naczelnik bez tej końcówki „telefonii 

komórkowej”. Nie chcę ruszać w planie tej telefonii komórkowej, a zabronić stawiania masztów. 

My wtedy ograniczamy, że nie można stawiać masztów, a telefonii komórkowej czy 

infrastruktury informatycznej w ogóle nie ruszamy.   

 

Ewa Podogrodzka  –  Członek Komisji: 

Podzielam pogląd radnego Patryka Kaźmierczaka i jego obawy. Mieszkańcy Osiedla Rąbin wraz 

z Panią Poseł robili sprzeciw odnośnie postawienia masztów w rejonie ulicy Emilii Plater. 

Technika idzie do przodu a nie chodzi mam, aby mieszkańcom ograniczać dostęp do szybkości 

internatu. Te wszystkie firmy muszą spełnić wymogi odnośnie zdrowia, bezpieczeństwa naszych 

mieszkańców.  

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Ja też przyłączam się do wcześniejszych wypowiedzi. 

 

Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

Propozycja jest taka. Aby wprowadzić zapis mówiący o zakazie stawiania wolnostojących 

masztów bez zaznaczania, że te maszty dotyczą telefonii komórkowej czy jakiejkolwiek 

infrastruktury internetowej.  Chcemy uniknąć sytuacji w momencie gdy 5 metrów od bloku czy 

to zabudowy mieszkaniowej, czy wielorodzinnej zostanie postawiona taka budowla. Jeżeli sieć 

komórkowa będzie chciała się rozbudowywać my nie zabraniamy rozbudowy tej infrastruktury, 

bo tego zabrania mam ustawa. My jako Rada możemy ograniczyć te elementy infrastruktury 

technicznej jak maszty.   

   

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Cała procedura trwa ok. 3 miesiące. Każda zmiana planu wymaga ponawiania procedury. Ten 

plan został opracowany na podstawie wniosku jednego z właścicieli, realizującego budownictwa 

mieszkaniowe, który przesłał pismo z prośbą, aby tej procedury nie przedłużać.     

 

Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

Ja jestem za tym, aby na tym terenie taki zapis wprowadzić. Może do czasu sesji jakieś znajdzie 

się rozwiązanie. Chciałem tylko przypomnieć, że na spotkaniu konsultacyjnym, wspólnie z Panią 

Poseł Magdaleną Łośko, zgłosiliśmy do projektu planu uwagę. I tam był zapis, który jest teraz 

uchylany i my wtedy na tym etapie, zwróciliśmy uwagę, że ten zapis trzeba zmienić i ta uwaga 

została uwzględniona. I tego mi w tym miejscu brakuje, tych wolnostojących masztów.  

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Pomysł jest bardzo ciekawy. My opracowujemy szereg planów w tym plany na Osiedlu Rąbin. 

Może to będzie pole do przetestowania, tego rodzajów zapisów chroniących zabudowę                         

i chroniących mieszkańców przed zapędami budowy społecznie nie chcianych obiektów.      

 

Innych pytań nie było. 
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Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego nie narusza studium uwarunkowań                  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego? 
 

głosowanie:  za – 0, przeciw - 0, wstrzym. się – 4. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia                

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę                     

nr 18/2020 o nie zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia                            

o sposobie realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej 

należących do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania? 
 

głosowanie:  za – 0, przeciw - 0, wstrzym. się – 4. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia               

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę                     

nr 19/2020 o nie zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do 

zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Świętokrzyskiej, solankowej, Zygmunta Wilkońskiego i alei Ratuszowej ? 
 

głosowanie:  za – 0, przeciw - 0, wstrzym. się – 4. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia                  

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę                     

nr 20/2020 o nie zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Świętokrzyskiej, Solankowej, Zygmunta Wilkońskiego i alei Ratuszowej.  

 

Ad 4. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 
Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Ewa Kempska 
Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 


